
   

REFERAT FRA STYREMØTE I  

KONGSBERG TREKKSPILLKLUBB 
 

Sted:   Klubbhuset  

Dato:  11. august 2011  

Klokkeslett: 19:30 

 

Til stede:  

  Svein Solvang   (formann)  

Trude Saatvedt Lien  (nestformann) 

Rune Laugerud  (styremedlem) 

Stein Selseth    (sekretær) 

Øystein Gåsefra   (kasserer) 

Kjell Vidar Skullestad  (styremedlem) 

 

Ikke til stede: 

Morten Hostvedt   (styremedlem) 

 

 

1. Referat fra siste styremøte 

- Opplest uten merknader.  

 

2. Aksjonsliste 

- Se aksjonsliste. 

 

3. Økonomi 

 

Sparebank 1  kr                                276 892,69  

Kasser  kr                                    5 168,00  

Sum:  kr                               282 060,69  

Endring siden forrige møte (i kroner) 33 689,86  

Endring siden sist i % 13,56 % 

   

4. Gammeldanskurs. Samarbeid mellom BUL, Kongsberg Spel & Dans, Småjondølene og KTK. 

- Vi har bestemt oss for å prøve ut et samarbeid. 

 

5. Folkefest på Kirketorget 3/9 

- KTK har fått 3 minutter til å underholde på TV2. Vi kommer til å underholde med 

ei gruppe.  

- Vi har bestemt at styret skal stå på en stand, om det er mulig. Der kan vi servere 

kaffe/vafler osv.  

- Salg av t-skjorter kan vi også ha. 

 

 

 



   
 

6. Utleieordning for klubbhuset 

- Stein sjekker med et eksternt firma om muligheten for å designe nye sider, med 

mulighet for å lage booking kalender for utleie og øvingsrom i våre lokaler. Dette 

er allerede på gang. 

 

7. Kongsberg Kommune, tomteleieutkast. 

- Det var ikke så mye vi kunne forlange og få forandre på i forslaget til nytt 

tomteleieutkast, men Svein holder i saken. 

- Utkastet foreslår at vi skal betale 12000,- pr.år. Det er kulturetaten vi får 

kulturstøtte fra, og det er de samme som vi eventuelt må klage til på prisen på 

tomteleien.  

- Forslag: Er det mulig for oss å få kjøpt tomten? Kan vi få satt tomteleieavtalen til å 

gjelde for 40-år? Dette blir sjekket opp av Svein 

 

8. Status vedr. muligheter i medlemsnett 

- Stein har sjekket og man kan lage egne felter for utmerkelser. 

 

9. Arrangement i 2012. 
- Stein har sendt mail til Jutullaget, og bekreftet at vi ønsker å leie de for 

arrangementet den 20/10-2012.  

- Vi kan lage en powerpointpresentasjon med gamle bilder, historikk osv. Vi kan da 

få noen til å snakke til presentasjonen 

- Trude spør gruppene om noen vil spille på konsert/fest. 

- Jubileumsfest/årsfest - Vi planlegger konsert fra 16:00-17:30, og med fest klokken 

20:00. 

 

10. Evaluering av Åpent Hus-kvelden, Ransäter og Vindfjell. 
Oppsummeringen er hentet fra referatet for musikkledermøte den 10. august 2011. 

- Det var kun tre ”nye” ansikter som var innom klubbhuset da vi hadde ”Åpent hus”.   

- Vi vil fortsette med fellesspillinger i Ransäter. Det må gjøres forbedringer ved 

hvordan vi skal stå på scenen, når vi spiller så mange sammen. Trude sender ut 

mail til orkesterlederne, hvor de skal komme med forslag til nye melodier vi kan 

spille sammen. Dette vil bli jobbet med fram mot neste års treff. 

- Hver gruppeleder må si ifra hvis noen grupper er interessert i flere danse-/ 

konsertspillinger i Ransäter, så kan Svein bestille dette, før neste års treff. 

- Ønskelig å flytte Vindfjell en helg seinere, til neste år. 

 

11. Foreninger og momsrefusjon 
- Dette settes opp på aksjonsliste. 

 

12. Innkomne skriv 

- Buskerud Musikkråd – Oppropslistene kommer i retur, da det er noen feil og 

mangler ved disse. 

 

 

 

 

 

 



   
13. Eventuelt 

- Skinnesmoen – Terje er den personen som har bestilt plasser for klubben til dette 

arrangementet, men legger bestandig ut penger for de som melder seg på. Dette 

hender det han taper penger på, hvis noen ikke kommer, og han ikke krever 

pengene tilbake. Foreslår at Terje setter fristen for betaling til han, før fristen for 

betalingen til Skinnesmoen går ut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtet slutt kl. 21:45 – Stein Selseth – Sekretær 

 

NESTE STYREMØTE: 5. september 2011 kl: 19:00 


